
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
  

 

Dagsorden til møde 

Den 25. januar 2023 kl. 17.30-19.30  

Sted: Afd. Kæret, Åbjergvej 28.     
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter: 

Christina Skov Olsen, formand (Kølholm) 

Laila Jürs (Kæret) 

Kristine Funch Holdgaard (Kæret) 

Vicky Bonde (Kølholm) 

Jan Lykke, næstformand (Kølholm) 

Maria Silkjær (Kølholm) 

 

Medarbejder repræsentanter: 

Melina Neergaard Olsen (Kæret) 

Jes Siert (Kølholm) 

 

Ledelse: 

Anders Scott Rohde (skoleleder) 

Tina Hedensted (adm. Leder) 

 

Afbud: 

Vicki Bonde 

 

 

 

 Referat 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden og referat 

Referat og dagsorden godkendt 

 

Sag nr. 2  Orientering/meddelelser 

Personalesituationen 

Kæret: 

Ingen nye fastansættelser siden sidst, men Kæret har fået bevilliget yderligere 

takster på 3 elever indtil sommerferien, hvorfor der er lavet tidsbegrænset 

ansættelser. 
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Kølholm: 

Ny pædagogisk leder Lotte Kildebakke Jensen starter den 1. februar  

 

 

Orientering fra afdelingerne: 

Kæret: 

Den nye legeplads er ved at tage form og der mangler kun nogle småting 

samt et gummiunderlag, før legepladsen er klar til brug. 

Alle lamper er ved at være udskiftet og dermed ny og bedre belysning alle 

steder på skolen.  

Hockey stævnerne er i gang igen og i dag har der været afholdt stævne hos 

Grydemoseskolen i Espergærde, hvor Kæret deltog med flere hold. 

I uge 11 afholdes emneuge, hvor skolen bliver lavet om til Kærby, hvor 

klasserne hver især vælger en butik. Der vil være en cafe, et bageri, slik/is 

butik, museum, fotobutik, bank, posthus og et bibliotek. 

Byen har åben tirsdag, onsdag og torsdag fra kl. 10-12 og igen torsdag 

eftermiddag hvor forældrene er inviteret. 

 

Kølholm: 

På Kølholm har en elev, som aldrig før har spillet klaver, øvet sig igennem 3 

måneder for til sidst at give en koncert de foran 50 medarbejdere fra Kølholm. 

Den sidste planlægning i forhold til at få organiseret eftermiddagene mere på 

tværs er ved at være færdig. Der vil være flere tilbud til aktiviteter på tværs af 

klasserne. I første omgang er det indskoling og mellemtrin. Udskolingen 

koordinerer også eftermiddagsaktiviteter på tværs.  

I lørdags blev der afholdt pædagogisk lørdag, som omhandlede ”Skånsom 

magtanvendelse” ved Niels Braüner. Kurset var et brush up til alle 

medarbejdere. Kurset omhandlede også dokumentation/korte skriftlige 

beskrivelser ved evt. magtanvendelser samt lovgivningen på skoleområdet.  

Der ud over var der oplæg om at arbejde med belastning i det pædagogiske 

arbejde ved Hans Kastberg.  

8. klasserne har været på brobygning/teknisk skole i 2 dage. 

Langtidssygemeldinger fylder stadigvæk og det giver nogle udfordringer med 

at få dækket hinanden ind. 

 

Begge afdelinger takkede skolebestyrelsen for slik og godter i juletiden. 

 

Alle skolebestyrelsesformænd samt skoleledere er den 31. januar inviteret til 

et informationsmøde om det nye evaluering og bedømmelsessystem.  

Christina deltager. 

 

 

Orientering fra ledelsen: 

 

Årsregnskabet for 2022 er ikke endelig afsluttet, men det forventes stadigvæk 

at Kølholm går i nul og Kæret med et overskud på 600.000, hvoraf de kr. 

200.000 allerede er øremærket til legeplads. 

 



 

 

3/4 

 Referat 
 

Både Kæret og Kølholm oplever allerede nu elevefterspørgsler for eksterne 

kommuner vedr. skoleåret 22/23. 

 

 

Direktørområdet Opvækst, Uddannelse og Kultur har sendt et oplæg i høring i 

de relevante MED-udvalg samt bestyrelserne, vedrørende justering af 

organiseringen. Dels skal opgaver og ansvar på dele af ungeområdet flytte til 

Center for Kultur og Fritid og PPR flyttes fra Center for Børn og Skole til Center 

for Familie og Rådgivningen. Formålet er blandt andet at skabe et strategisk 

fokus på ungeområdet og knytte et endnu tættere samarbejde omkring 

tidligere forebyggende indsatser. 

 

 

 

Emner til drøftelse/beslutning: 
 

Sag nr. 3  Buskørsel når den gamle bro lukker pga. renovering 

 

Skolen har allerede kontaktet Frederikssund Handibusser, som har lovet at 

give nærmere information i forhold til eventuelle ændringer i busruterne., når 

de ved mere. 

 

Det aftales af skolen informerer alle forældre på AULA, at vi allerede er i dialog 

med FHB og at der kommer mere information så snart vi har det.  

 

I forhold til kørsel og information til forældre til elever med visiterede kørsler, 

er Jan Lykke invitereret til møde med Henriette Andersen, som er 

afdelingsleder i Vej og Trafik. 

 

Sag nr. 4  Skole-hjemsamarbejdet 

Udarbejde principper for skole-hjemsamarbejdet. Skolebestyrelsen drøfter 

principper for skole-hjemsamarbejdet. Skoleleder har lavet udkast til principper 

som kan danne udgangspunkt for drøftelserne. På baggrund af drøftelser i 

Skolebestyrelsen arbejder skolen videre med principperne.     

   

Proces og rammer for kommende principper blev drøftet på baggrund af et 

oplæg fra Jan Lykke. Jan sender efter mødet oplægget på mail til alle i 

skolebestyrelsen. Der blev bl.a. drøftet balancen imellem at lave overordnet 

principper og have mere konkrete beskrivelser af hvordan principperne skal 

udmøntes på skolen.    

Det blev aftalt at dette punkt sættes på igen til næste gang. 

  

Sag nr. 5  Henvendelser 

Ingen henvendelser. 

 

Sag nr. 6  Evt.  
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Datoer til kommende bestyrelsesmøder: 

Afholdes på afdeling Kæret kl. 17.00-19.00 

Onsdag den 5. oktober 

Onsdag den 7. december 

Onsdag den 25. januar 2023 

Onsdag den 29. marts 2023 

Onsdag den 31. maj 2023 


